
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 2015-10-12 
Mötet öppnades 

Justerare Elisabet Eriksson, sekreterare Hanna Jonsson 

Dagordningen godkändes. 

Närvarande: Hanna Jonsson, Malin Kennbrand, Elisabet Eriksson, Sofie Jansson Pettersson, 

Margareta Svanberg 

Genomgång av föregående protokoll. 

Inkomna skrivelser  

- Sala sparbank som vill ha kompletterande underlag. Margareta tar kontakt. 

- Mail från Upplands Ridsports förbund, enkät och vi fyllde i den tillsammans 

- Tackmail från klubb som deltagit i senaste tävlingen. 

- Överdomarrapport från senaste tävlingen. 

- Reklam 

Ekonomi: Margareta redovisade ekonomin för senaste tävlingen. Ekonomin är fortsatt god. 

Föreningsstöd: Sofie har gjort en ansökan. 

Utvärdering av årets dressyrtävling stor häst: Lagom många starter, bra att vi byggde staketet på 

fredagen. Mycket beröm av domare och deltagare. Nästa gång behöver vi skriva i propositionen att vi 

inte har vatten. Lite struligt när vi skulle hämta toavagnen, ta med ett telefonnummer när vi hämtar 

nästa gång. Margareta har ansökt om en reg dressyrtävling den 21/5 Medelsvår C1, B2 eftersom vi 

inte fick de tävlingar vi ville ha först. Vi diskuterar vidare nästa styrelsemöte. 

Ridbanan: Vi förde en diskussion om underlaget och vi kom fram till att vi antagligen mer grus inom 

något år. Vi beslutade att Hanna ska beställa en sladd till klubben. 

Distansritten: Malin pratar ihop sig med Mikaela och testar en runda på ca 1mil och snitslar banan. 

Skriver i vår facebookgrupp för styrelsen om de behöver hjälp med något. Vi kommer servera soppa, 

Margareta och Sofie är kvar på klubben under ritten. Vi tog fram priser. 

Julbord: Vi beslutade att gå ut och äta i år. Klubben bjuder alla medlemmar på maten. Dryck får man 

stå för själv. Övriga är välkomna att följa med men får stå för kostnaden själv. Margareta tittar på lite 

olika förslag på ställen och tider. 

Övriga frågor: Dator till klubben. Vi beslutade att köpa Margaretas dator och ska komplettera med 

en skrivare som kan skanna. 

Mötet avslutades 

Sekreterare     Justerare 

Hanna Jonsson    Elisabet Eriksson 


